
4. zasedání žákovského parlamentu na 3.ZŠ Cheb 

Docházka: 4.B Mochan – omluven, 5. B oba zástupci – neomluveni, 6.B oba zástupci –  

neomluveni, 7.A Eschler – omluven 

Změna: 6.A změna zástupce -  Marek Baranec již dál nechce pokračovat ve spolupráci 

s parlamentem, a tak byla místo něj zvolena Kristýna Kočí. 

Program:  1. Otázky na paní vedoucí školní jídelny 

- Řešily se nejčastější otázky žáků – např. ohledně velikosti porcí, vlasů v jídle apod. 

- Paní kuchařka nám vše pěkně vysvětlila. Další stížnosti ohledně školní jídelny se již 

v parlamentu řešit nebudou. 

- Děkujeme paní vedoucí a paní zástupkyni za svůj čas. 

2. Školní hymna 

- Žádné další návrhy. Zopakovali jsme tedy návrhy z minulé hodiny a největší počet 

hlasů získala hymna 9.B. 

- 13. 12. Proběhne nahrávání. 

3. Školní logo 

- 4.A přišla s návrhem na název Zlaťáčci a několika pěknými logy. Náš budoucí motiv je 

vybrán, jenže se ještě musí vyřešit možné problémy s autorskými právy.  

4. Diskuze 

- Návrh 8.B na vánoční projekt se neuskuteční. Pan ředitel by nebyl proti, ale vzhledem 

k velmi malému počtu návrhů se i parlament shodl, že lepší by bylo počkat, až bude 

více času. 

- Paní učitelka Solařová navrhla projekt na podporu etnik a hendikepovaných – 

“Držíme spolu“. Projektové dny ale začneme realizovat až po novém roce.  

- Zástupci podávali další návrhy na projektové dny. 

- Upozornit žáky na soutěž ve sběru papíru. 

 

Příští zasedání proběhne dne 13. 1. 2014 

Zasedání vedl: Rendl David     Zapsala: Volková Anna 

 

 


